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Behandling: 
Kristian Dahlberg Hauge (FrP) foreslo nytt pkt 5: 
Bystyret konstaterer at regelverket om offentlige anskaffelser ikke er fulgt i saken om kjøp av Kystad 
sykehjem. Bystyret forutsetter at rådmannen følger opp dette i fremtidige tilsvarende saker. 
 
Harald  Nissen (MDG) fremmet  følgende merknad pva MDG: 
Bystyret ber rådmannen innføre prosedyrer for beregning av CO2-utslipp knyttet til framstilling og 
transport av ulike produkter, og å foretrekke  produkter med lav CO2-belastning. 
 
Votering: 
Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 
Dahlberg Hauges forslag fikk 31 stemmer (18H, 10FrP, 2PP, 1DEM) og falt. 
Ap, SV, Sp, RV sluttet seg til merknaden fra MDG. 
 
VEDTAK 
 
1. Bystyret er tilfreds med at anskaffelsesprosedyre og kunngjøring av anskaffelser er i tråd med 

regelverket om offentlige anskaffelser. 
2. Bystyret ber rådmannen sørge for at nødvendig samlet dokumentasjon vedrørende 

anskaffelsesprosessen blir produsert i tråd med regelverket om offentlige anskaffelser. 
3. Bystyret ber rådmannen sørge for at avtaler blir undertegnet av bemyndiget person før 

byggestart. 
4. Bystyret ber rådmannen sikre at fremtidige kjøp av bygg og eiendom kvalitetssikres i forhold 

til regelverket om offentlige anskaffelser for å unngå brudd på anbudsreglene. 
5.   Bystyret ber rådmannen om å komme med tilbakemelding til formannskapet om hvordan 

punkt 2 til 4 er fulgt opp innen 30.10.2007. 
6.   Bystyret tar for øvrig rapporten til orientering. 

 
FLERTALLSMERKNAD – MDG, Ap, SV, Sp, RV: 
Bystyret ber rådmannen innføre prosedyrer for beregning av CO2-utslipp knyttet til framstilling og 
transport av ulike produkter, og å foretrekke  produkter med lav CO2-belastning. 
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